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Aan de dames en heren, 

leden van de gemeenteraad 

ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

Tram Maastricht-Hasselt  27 juli 2022 

Verzonden: 27-07-2022 

 --  

BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  

GEMM (Guid) Bartholomée  06 29 56 14 49  2022.14115  

E-MAILADRES  FAXNUMMER   UW REFERENTIE  

Guid.Bartholomee@maastricht.nl  -  --  

Geachte raadsleden,  
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Met deze raadsinformatiebrief voldoe ik aan de afspraak om u periodiek te informeren over het 
tramdossier. 
 
Zoals bekend is van Vlaamse zijde eenzijdig besloten te stoppen met het tramproject. Op vrijdag 10 
juni 2022 is deze beslissing formeel door de Vlaamse Regering bekrachtigd. Wij hebben u erover 
geïnformeerd dat onze inzet erop gericht is om dit dossier op een goede manier af te sluiten. 
 
Afhandeling dossier met Vlaanderen 
Wij gaan ervan uit dat bij de besluitvorming in Vlaanderen is meegewogen dat aan Nederlandse zijde 
voor bijna € 23 mio in het project is geïnvesteerd. Wij hebben dat nogmaals bij Vlaams minister 
Peeters onder de aandacht gebracht. 
Aan Vlaamse zijde is besloten opdracht te geven aan kantoor Liedekerke uit Brussel voor het 
uitvoeren van een zogenaamd ‘boekenonderzoek’. Dit onderzoek richt zich op drie aspecten: op de 
hoogte van het bedrag, of al deze kosten tram gerelateerd zijn en of hetgeen is uitgevoerd ten laste 
van het trambudget ook dienstbaar is respectievelijk kan zijn voor andere doeleinden (en dus 
herbruikbaar is). 
 
Op ons voorstel heeft de onderzoeker een bezoek gebracht aan Maastricht en is hem de complete 
projectadministratie van het tramdossier ter beschikking gesteld. Op deze manier hebben wij de 
onderzoeker volledig en transparant inzicht gegeven in het onderliggende cijfermateriaal. Een aantal 
gegevens is digitaal beschikbaar gesteld inclusief het bestemmingsplan voor de tram. Bovendien 
hebben wij een rondgang gemaakt over het tramtracé. Wij gaan ervan uit dat wij de onderzoeker 
hiermee maximaal hebben gefaciliteerd zodat hij tot een onderbouwd advies kan komen richting zijn 
opdrachtgever. 
 
Tijdens het overleg met het onderzoekende bureau hebben wij onze wens om zorgvuldigheid én 
snelheid te betrachten herhaald. Als het tramdossier is afgesloten kunnen er weer gesprekken 
worden gevoerd over alternatieve vormen van grensoverschrijdend openbaar vervoer. Dat blijft 
immers erg belangrijk voor onze regio.  
 
Rijksbijdrage 
Onze inspanning blijft er ook op gericht om met name het Rijksbudget beschikbaar te houden zowel 
in afwachting van de afronding van het tramdossier als voor grensoverschrijdend openbaar vervoer. 
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Rekenhof van Vlaanderen 
Tot slot hebben wij via de media er kennis van genomen dat het Rekenhof van Vlaanderen naar 
aanleiding van het besluit van de Vlaamse Regering om te stoppen met de tram en te kiezen voor 
een trambus een onderzoek gaat instellen. De reikwijdte van dit onderzoek is ons niet bekend. Mocht 
het Rekenhof het nodig oordelen dat er overleg gewenst is met de Nederlandse partners, dan 
werken wij daar uiteraard aan mee. 
 
Ik ga ervan uit u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts, 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 


